
Referat fra bestyrelsesmøde i Anneksvænget Grundejerforening 
Den 1. juli 2019 
 
Til stede:  Camilla, Sebastian, Aage & Laila 
Afbud fra:  Annette. 
Referent:  Laila 
  

1. Godkendelse af referat fra 26. februar 2019  
 

2. Økonomi 
Alle husstande har indbetalt kontingent. Næste gang der opkræves kontingent bliver marts 2020 kr. 
400,- gældende for perioden 1/1 – 31/12, 2020. 
Der er købt ny havetraktor, den gamle stod af, de reservedele der kan genbruges fra den gamle, så 
som træk og batteri er ved Henning Qvick. 
Efter køb at havetraktor og græsslåning sommeren 2019, forventes der at væren en saldo pr. 31/12, 
2019 på kr. 15.000,- 
Aage har siden sidste møde fået adgang til E-boks. 

 
3. Det grønne område 

Vores ”Havemand” har i marts beskåret yderligere. Der gøres ikke mere på Det Grønne Område 
sommeren over. Der kommer evt. ny arbejdsdag i løbet af efteråret, dette aftales bestyrelsen 
imellem og når der kendes en dato, annonceres det på Facebook. 
 

4. Skt. Hans 
Der blev ikke afholdt Skt. Hans, bestyrelsen var forhindret og der var ikke andre grundejere der 
meldt sig til at stå for arrangementet. 
 

5. Nabohjælp / Botrygt.dk 
Torsdag den 9. maj 2019 blev der afhold infomøde om Nabohjælp / Botrygt. Det var et velbesøgt 
møde og efterfølgende er der ca. 20 husstande der har tilmeldt sig Nabohjælp. Desværre kan det 
kun lade sig gøre at tilmelde sig Nabohjælp, hvis man kan installere en app på sin telefon / tablet og 
der kræver også man har NemID. De beboer, der ikke har NemID / app, har mulighed at kontakte 
Botrygt og få tilsendt klistermærker.  

 
6. Vejfonden  

Alle beboer på de 2 vænger (nr. 1-23 og 25-45) har modtaget skrivelse fra Odense Kommune, hvor 
kommunen opsiger serviceaftalen pr. 31/12, 2019. Dette betyder at vængerne efterfølgende selv 
skal stå for vedligeholdelse af vængerne. 
Når Odense Kommune, har gjort kontoen op, vil hver husstand på vængerne modtage deres andel at 
beløbet, forventet marts 2020. 
Hvad skal der ske med disse penge? Skal der laves en ny Vejfond i Foreningen navn eller skal 
vængerne selv står administration m.m.? Dette er et stort spørgsmål og bestyrelsen er på 
nuværende ikke afklaret, om de vil så for sådan en administration, Camilla foreslår at der i starten af 
september indkaldes til et fællesmøde for beboerne, hvor vi så kan høre hvad beboerne m.m. selv 
forventer. Camilla sørge for det praktiske. 
 

7. Generalforsamling / næste møde 
Generalforsamlingen afholdes i første kvartal 2020, grundet det nye regnskabsår, som først afsluttes 
31/12, 2019. 
Næste bestyrelsesmøde, afholdes onsdag den 2. oktober 2019, kl. 19.00 ved Sebastian 


